
 
 
 

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk 2020/2decom/26.08.2020 
betreft 2de commissie 26/08/2020 

 

Mevrouw Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18.00. 

  

Openbare zitting 

 
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 10 juni 2020 

Geen opmerkingen 
 
 

2. Financiën 
Meerjarenplan 2020 – 2025 
Aanpassing subsidielijst 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat in de nieuwe BBC 
verschuivingen in de subsidies voorgelegd worden aan de 
provincieraad. In deze lijst zijn er bovendien een aantal 
verschuivingen, doordat bepaalde initiatieven niet konden 
plaatsvinden omwille van Corona. 
De heer Vermaercke vraagt uitleg bij het bedrag van 610.000 euro 
dat bij de fietssnelwegen per jaar zou vrijkomen. 
Gedeputeerden Moens en Gillis antwoorden hierop kort en geven 
het woord aan de heer De Neve van dienst budget. 
De heer De Neve geeft aan dat Vlaanderen intussen de gronden 
aankoopt voor de fietssnelwegen, waardoor de middelen die in het 
MJP voorzien waren (610.000 euro per jaar) verschoven worden 
voor de aankoop van kunstwerken in 2020 en nadien voor de 
aanleg van fietspaden. 
 

3. Erediensten 
Orthodoxe kerkfabriek Apostel Andreas te Gent 
Akteneming van het budget 2020 

vergadering van 
26 augustus 2020 

aanwezig 

De Conick Philippe, Deene 
Karlijn, De Merlier Vera, De 
Sutter Hilde, Dooms Elisabet, 
Evrard Olaf, Herman Steve, 
Heyerick Henk, Matthys 
Bruno, Mestdagh Hans, 
Roggeman Walter, Roman 
Koen, Scheire Eric, Van Gucht 
Stefaan, Vervliet An 
 
Verontschuldigd 
Bruggeman Hilde, Taylor 
Kenneth, Verzele Joop 
 
Plaatsvervangende 
Leden 
Van Laecke Filip, Van 
Keymolen Phaedra, De Jaeger 
Lut, Blommaert Bart, 
Vermaercke Bart 
 
Provincieraadsleden/ 
niet-leden 
Bauwens Christian 
 
Gedeputeerden 
Moens Kurt, Grillaert Leentje, 
Gillis Riet 
Verontschuldigd: Charlier 
Annemie 
 
Aanwezige Technici 
Bracke Egide, De Neve Frank, 
De Smet Nico, Goethals 
Kristof, Haegens Martine 
 
 
Moons Anne-Marie, 
ambtenaar-verslaggever  
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Geen vragen 
 

4. Toelichting: Leopoldskazerne:  
- algemeen: back office  
- specifiek: provincieraadzaal 
Gedeputeerde Grillaert verwijst naar de commissievergadering van 
10 juni waar een uiteenzetting van de back office gevraagd werd. 
De toelichting wordt a.d.v. een PPT-presentatie gegeven door de 
heren Goethals en Bracke van dienst Patrimonium. 
De heer Goethals geeft aan dat het ontwerpteam nog geen nieuwe 
plannen van de raadzaal heeft gemaakt, maar dat de vragen van 
de raadsleden werden doorgegeven aan de ontwerpers. 
Alvorens punt 4. ‘Werkomgeving – back office’ aan te vatten stelt 
voorzitter De Sutter voor om een eerste vragenronde te houden. 
Mevrouw Dooms geeft aan dat zij flexwerken genegen is, maar dat 
de meerderheid van de bevolking niet van flexplekken houdt. Ze 
vraagt enerzijds hoe men dit zal afdwingen en anderzijds in welke 
mate de clusters gevormd worden. 
De heer Goethals antwoordt dat er geen aparte werkplekken voor 
iedereen zullen zijn. Er worden 72 werkplekken voor 100 
werknemers voorzien. Intussen zijn er meer personeelsleden dan 
bij de opmaak van de projectdefinitie, maar gaat men ervan uit dat 
men meer zal telewerken en minder zal aanwezig zijn op de 
werkvloer. Er wordt gedacht aan het concept van floormanagers 
voor het beheer op het niveau van een werkwijk. Het is de 
bedoeling om, op basis van de huidige diensten, per team te 
clusteren. Vele diensten hebben een grootte van 10-12 personen. 
Het verlies van individuele identiteit op de werkplek wordt deels 
gecompenseerd door een teamidentiteit te creëren. 
De heer Roman vraagt of er, gezien corona, een politiek overleg 
geweest is naar het werken in de toekomst. Hij vraagt of er acties 
ondernomen werden om een andere indeling van de werkvloer te 
overwegen en of de voorziene ruimte intussen niet te groot 
geworden is. 
Gedeputeerde Moens bevestigt dat dit binnen de deputatie 
besproken werd en gecommuniceerd werd naar de diensten. Hij 
benadrukt dat, gezien de crisisperiode, moet rekening gehouden 
worden met alle effecten van het thuiswerken, zowel positieve als 
negatieve. Na een goede evaluatie moet nagegaan worden hoe er 
verder mee omgegaan wordt. Dit zal verder uitgediept worden 
zonder te snel te handelen. 
De heer Roman geeft aan dat bij grote bedrijven, maar ook bij 
overheden een tekort aan grote vergaderruimtes (modulair 
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aanpasbaar) zou zijn, om de grotere groep telewerkers de 
mogelijkheid te geven op een veilige manier elkaar te ontmoeten 
en om te overleggen. Hij vraagt of er in de plannen wel voldoende 
grote ruimtes opgenomen zijn. 
De heer Goethals geeft aan dat er veel vergaderinfrastructuur 
voorzien wordt, dit wordt verder in de presentatie voorgesteld. 
De heer Van Laecke vraagt of de flexplekken eveneens voor de 
leidinggevenden voorzien worden en hoe de vaste 
telefoontoestellen gekoppeld worden aan VOIP. 
De heer Goethals antwoordt dat de leidinggevenden, met 
uitzondering van de griffier, eveneens zullen gebruik maken van de 
flexplekken. De telefonie wordt verder in de presentatie behandeld. 
Mevrouw Vervliet vraagt uitleg over de ankerplekken. 
De heer Goethals geeft aan dat er ankerplekken zijn per team. Dit 
is geen vergaderruimte, maar eerder een overgangszone tussen 
de circulatiezone en de werkplekken. 
De heer Evrard merkt op dat er in bijv. de hoofdzetel van de KBC 
een omgekeerde beweging (verbouwing) plaatsvindt betreffende 
de werkplekorganisatie t.g.v. Corona, weg van de flexplekken. 
Gedeputeerde Moens geeft aan dat de diensten hiermee rekening 
houden en dat het ontwerp geen landschapskantoren omvat. 
De heer Goethals benadrukt dat het voorgestelde concept veel 
beter is. 
Mevrouw Vervliet vraagt of de personeelsleden in de kitchenette of 
op hun werkplek kunnen eten. 
De heer Goethals antwoordt dat het niet de bedoeling is om noch 
in de kitchenette, noch op de werkplek ’s middags te eten. Het is 
de bedoeling dat de personeelsleden in het ‘kloppend hart’ gaan 
eten.  
De heer Roggeman uit zijn bezorgdheid voor het gebruik van vast 
tapijt, 100% bacteriologisch en virologisch veilig is zeer moeilijk te 
realiseren met vast tapijt. 
De heer Goethals antwoordt dat dit werd overlegd met de IDPBW 
en externe dienst en dat men ook rekening moet houden met het 
probleem van de akoestiek. Er werden tests uitgevoerd in het PAC 
Zuid met duidelijke verbetering. Een clean desk omgeving, waar 
optimaler kan gepoetst worden, zou ook een deel van het 
probleem kunnen wegnemen. 
 
De heer Goethals gaat verder met de toelichting vanaf punt 4. 
‘Werkomgeving – back office’. 



 p. 4/5 
 

./... 

 
De heer Goethals geeft aan dat er nagegaan wordt of de VOIP-
toestellen die we nu hebben geheel of gedeeltelijk kunnen 
meegenomen worden. Recent is duidelijk geworden dat de 
combinatie met de softphone aan belang wint. Er zijn nog geen 
definitieve standpunten geformuleerd. 
 
Mevrouw Vervliet vraagt of er nagedacht wordt over de docking 
stations i.f.v. het flexibele werken en om hiermee rekening te 
houden bij overheidsopdrachten. 
De heer Goethals antwoordt dat er 2 types in omloop zijn, 
bijkomende informatie kan door de heer Fostier van dienst ICT 
gegeven worden. 
Mevrouw Dooms vraagt om enkele vaste telefoons te behouden op 
een dienst.  
De heer Goethals antwoordt dat men nog zoekt naar de beste 
oplossing, maar dat men vermoedelijk zal opteren voor een 
combinatie, ook in het kader van duurzaamheid. 
De heer Van Laecke benadrukt de voordelen om bijv. via Teams te 
communiceren (met gebruik van headsets) en vraagt om deze 
mogelijkheid zeker mee te nemen. 
De heer Van Laecke vraagt in welke mate momenteel alle dossiers 
al gedigitaliseerd zijn. 
De heer Goethals geeft aan dat het de bedoeling is om het nieuw 
archief digitaal op te slaan, dit project loopt. Een onderzoek loopt 
voor een ‘document management system’. Sinds corona wordt alle 
post gescand en digitaal verspreid. 
Mevrouw De Merlier vraagt naar de toelichting over de raadzaal. 
De heer Goethals antwoordt dat het ontwerp nog niet uitgewerkt is, 
er zijn nog geen nieuwe plannen. 
De heer Mestdagh vraagt hoe de collectie kunstwerken op een 
veilige en toegankelijke manier een plaats krijgt. 
De heer Goethals geeft aan dat er een werkgroep is die zich 
hierover samen met de ontwerpers buigt en dat men rekening zal 
moeten houden met minder afgesloten ruimtes en in totaal minder 
oppervlakte dan nu. 
De heer Mestdagh vraagt naar de bestemming van de 
kunstwerken die geen plaats kunnen krijgen. 
De heer Goethals antwoordt dat er een depot voor de opslag van 
de kunstwerken voorzien wordt, maar dat er nog geen definitief 
plan is. 
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5. Varia 
Geen varia 
 

De zitting wordt beëindigd om 19.30 

Gent, 26 augustus 2020

Anne-Marie Moons    Hilde De Sutter 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


